
 

 

     Skoven den 15.04.2022. 

 

Referat af bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Strandskovgård den 10.04.2022               

Birketoften 1 med følgende dagsorden: 

 

Til stede: Thøger, Jan, Laurids, Frank og Christian. Afbud grundet sygdom Lars-Bo.  

 

1. Nyt fra foreningsformand. 

a. Ordinær generalforsamling 15.05.2022.  

b. Paralleldræn – langs Kulhusvej. 

2. Nyt fra næstformand. 

a. Status anlæg af cykelsti langs Kulhusvej. 

3. Nyt fra kassereren – Status 

4. Nyt fra formand for vand og dræn.  

5. Nyt fra vejformand.  

a. Hvad er status omkring trafiksikre bl.a. Præstegårdsvej? 

6. Nyt fra formand for Strandgrund.  

a. Status på genopretning af bom ind til strandgrunden. 

7. Nyt fra WEB-master.  

8. Nyt fra sekretær. 

9. Eventuelt. 

 

Ad. 1a. Christian oplyser, at generalforsamling afholdes på Kulhuse Kro søndag den 

15.05.2022 fra kl. 10:00 (ændres til 22.05.2022, webmaster) Bestyrelsesmedlemmer 

møder op kl. 09:30 klargøring af borde mv. Der var ingen rettelser til formandens 

beretning for 2021. 

Ad. 1b. Christian fortæller om status på foreningens ansøgning til Frederikssunds 

Kommune om etablering af paralleldræn til afvanding af Horsemosen mv. Vi 

afventer fortsat svar på vores ansøgning hos kommunen. 

Ad. 2a. Thøger fortæller om Christian og Thøgers indsats og hjælp til medlemmerne 

på Bøgetoften, omkring ekspropriation og erstatning som udspringer af anlæg af 

cykelstien Jægerspris Kulhuse. Christian og Thøger er alene bisiddere for 

medlemmerne på Bøgetoften. 



 

 

 Ad. 3 Jan har lavet regnskab for 2021, som runddeles på mødet. Revision af 

regnskabet er aftalt mellem Jan og foreningens revisorer. Foreningen har de seneste 

år sparet på udgifterne, således at vejfonden og vandfonden hver for sig har opsparet 

ca. 120.000 kr. Der er ikke længere store problemer med inddrivelse af restancer. 

Opkrævning af kontingent for 2022 giver udfordringer, da kontingentet er hævet til 

960 kr. 

Ad. 4 Christian orienterer om ansøgningen til Frederikssund Kommune om anlæg af 

paralleldræn langs cykelsti anlæg til afvanding af Horsemosen. Christian følger 

løbende op på projektet. Christian har videre stillet kommunen i udsigt – under 

forudsætning af at kommunen approberer foreningens projektet – at foreningen vil 

være indstillet på at betale for materialeudgifter til etablering af paralleldrænet. 

 Ad. 5 Laurids fortæller om udfordringer ved trafiksikring af foreningens køreveje. 

Laurids og det nedsatte udvalg barsler ikke med et oplæg til den kommende ordinære 

generalforsamling. Laurids afventer pt. en udmelding fra politiet omkring 

fartbegrænsning på foreningens veje mv.  

Laurids søger om 50.000 kr. til fornyelse af grus belægningen på Egetoften, 

Klokkervej og Trekanten. Det diskuteres om bestyrelsen kan bevilge pengene fra 

vejfonden eller der skal ansøges via generalforsamlingen. Da overskuddet for 2021 er 

51.730 har bestyrelsen kompetencen til at bevilge pengene. Foreningsformanden 

giver Thøger, Jan, Laurids besked om, at han kan gå i gang med at renovere 

grusvejene. 

Ad. 6 Lars-Bo havde sendt en mail, hvor han orienterede bestyrelsesmedlemmerne 

om reparation af bom til strandgrund mv.  

Ad. 7 Intet nyt fra WEB-master. 

Ad. 8 Intet nyt fra sekretæren. 

Ad 9 Intet nyt. 

 

Christian Lorentsen 

 

Foreningsformand og sekretær 


